
P R o r o K o L Nr.YTlej

z TL posiedzenia t t l  ses j i  Rady l { ie jsk ie j  w Jqdrzejowie odbyte j

w dniu 30 gnadnñar  1 994r  w sa l i  konferency jnej  Urzqdu Rejonowego.

Porz4dek obrad:

c .d .po rz4dku  ob rad  z  I  pos iedzen ia  ses j i  w  dn iu  29  g rudn ia  1994r .

l 0 .Uchwa la  w  sp raw ie  uchwa len ia  budáe tu  na  1995r .

1 1 .Sprawy dotycz4ce bezrobocia na terenie miasta i  gminy.

12¿ütchwala F sprawie wyraZenia zgody na wydzieráawienie n ieruchomoéci

o  pow ie rzchn i  12 t79  ha  w  m ie j scowoÉc i  Chorzewa .

l5 .Uchwa la  w  sp raw ie  upowaán ien ia  Za rz4du  M ie j sk iego  do  podp isan ia  aneksu

do porozumienia zawartego miqdzy Kierownik ien Urzqdu Rejonowego

a  Burm is t r zem Mias ta  Jqd rze jowa .

1 6 . P r o p o z y c 1 e  t e m a t y c z n e  d o  p l a n u  p r a c y  R a d y  M i e j s k i e j  n a  1 9 9 5 r .

1  T . O d p o w i e d z i  n a  i n t e r p e l a c j e .

' 1  B . S p r a w y  r ó 2 n e .

l 9 . Z a m k n i q c i e  o b r a d .

I I  p o s i e d z e n i e  V I  s e s j i  R a d y  t " l i e j s k i e j  w  J q d r z e j o w i e  o t w i e ¡ : a  P r z e w o d n i -

cz4cy  Rady  I ' { i e  j sk ie  j  -  Tadeusz  Sw ie rczy r í sk i .

S t w i e r d z a ,  2 e  n a  s t a n  2 8  r a d n y c h  o b e c n y c h  j e s t  2 6  r a d n y c h ,  c o  s t a n o w i  r l 3 ' ' ¿

r g ó l u  R a d y .

Jest  to  quorum prawomocne do podejmowania uchwal .

P r z e w o d n i c z 4 c y  R a d y  p o w i t a l  p r z y b y l y c h  n a  s e s j g  r a d n y c h ,  B u r m i s t r z a ,  j e g c >

Z a s t q p c q ,  p r a c o r ' ¡ n i k ó w  U r z q d u  M i e  j s k i e g o ,  s o l t y s ó w ,  p r z e d s t a w i c i e l i  p a r t i i

po l i t ycznych  i  s towarzyszeú ,p rzeds taw ic ie l i  zw í4zków zawodowych  MPK,

P . W o j t a c h n i o  -  L i d e r a  K l u b u  P r a c y , K i e r o w n i k a  R e j o n o w e g o  U r z q d u  P r a c y '

p rzeds taw ic ie la  zw í4zków zawodowych  "So l i da rnoéó"  -  P .T .La tq ,dy rek to rów

zak ladów p racy  i  p rzeds taw ic ie la  "Echa  Dn ia " .

Radna  B .Rogu lska  wy jaén ia ,  ze  n ie  o t r zyma la  au topoprawk i  do  bud2e tu  1995r '

proponuje aby teraz podaó te zmiany.

P .Ska rbn ik  onaw. ia  wn iosk i  Za rz4du  do  p ro jek tu  budáe tu  1995r .

-  w y k r e é l i ó  z r



budowa kanalu sani tarnego

budowa u l ic  na Osiedlu 'Szansa"

park ing przy Urzqdzie l4 ie jsk im

wodoci4g w Wqgleñcu

kanal  sani tarny Sudól

do jazd  do  s tudn i  w  Zaga ju

wodoci4g w Piaskach

u 1  .  R e j a

u l .Kad lubka

prace in terwencyjne

utrzymanie dróg gminnych

9e1e!vé-9e:.
Szko ly  Nr  4

Przedszko l  i

Zespo lu  Op iek i  Zd rowo tne j

w  t y m  1  0 0  m l n  z l  n a  b a s e n  r e h a b i l i t a c y j n y

P o l i c j q  / z a k u p  p i s t o l e t u /

admin i s t rac  j  q

p rze lo2en ie  ko lek to ra  na  Os ied lu  Muraw iec  I I

r r n r i o r n i  z a c r o  n c z v q z r - - a l  n i  4 c i e k ó w

i f i e j s k i e g o  P r z e d s i  q b i o r s t w a  K o m u n i k a c y j n e g o

d r o g q  w o j e w ó d z k 4  P o t o k  -  S k r o n i ó w

2 5 0  n 1 n  z L

2 0 0  m 1 n  z l

2 0 0  n l n  z L

2 5 0  m l n  z l

5 0 0  m 1 n  z l

5 0  m l n  z L

3 0 0  m l n  z L

1 0 0  m l n  z L

1 0 0  m l n  z L

B 0  m l n  z L

2 0 0  n l n  z L

5 0 0  m l n  z ! -

5 0 0  m l n  z l

3 0 0  m l n  z L

1 5  m l n  z L

3 0 0  m l n  z L

1  0 0  m l n  z L

2 i 5  m l n  z l

2 0 0  m l n  z l

1  0 0  m l n  z L

A d . ' l  1  . P r z e w o d n i c z 4 c y  R a d y  p r o s i  o  p r z e d s t a w i e n i e  i n f o r m a c j i  d o t y c z E c e j

b e z r o b o c i a  n a  t e r e n i e  m i a s t a  i  g m i n y .

P .Seweryn :  Re jonowy  Urz4d  P racy  w  Jqd rze jow ie  v / szyscy  ko ja rz4  z  wyp la t4

zas iLk íw  í  z  i l oéc i4  za re jes t rowanych  osób ,  a le  to  n ie  wszys tko .

Wspó lp racu jemy  z  PKo  /p rzekazu jemy  l i s t y  wyp la t  do  zas i l - ków/ ,  wspó lp racu j i

my  z  zak ladami  p racy  ma j4c  na  ce lu  l agodzen ie  bez roboc ia .

P racown icy  Re jonowego  Urzqdu  P racy  zob l i gowan i  s4  do  udz ie lan ia  wy jaÉn ieñ

w sp rawach  emery tu r  i  r en t .

I s tn ie je  t zw . fu .ndusz  na  ak tywne  lagodzen ie  bez roboc ia ,  w  ramach  tego
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funduszu organizowal iémy r62ne kursy,  szkolenia,  udz ie la l iémy poáyczk i

d la  bezrobotnych i  na ten ce l  wydal i6my 7 mld z t .

W c i4gu 1 1 mies iqcy sk ierowal iémy do prac publ icznych i  in terwencyjnych

222  bez robo tnych ,  po  szeéc iu  m ies i4cach  na  s ta le  za t rudn iono  34  osoby .

Je2el i  chodzi  o  roboty publ iczne to  na s ta le  zat rudniono ty lko 1 osobq

w gmin ie Wodzis law.

Z absolwentami  szkól  zawarto 1B umów o prace.

Na  zas i l k i  d la  bez robo tnych  za  1  1  m ies iqcy  wyda l i émy  60  m ln  27 .

Z  uwag i  na  t rudn4  sy tuac jq  f i nansow4  1015  osób  ko rzys ta lo  z  zas i l ków

mimio  za t rudn ien ia  w  zak ladz ie  p racy  na  1  /2  e ta tu .

P.Kierownik na zakoóczenie swojego wyst4pienia sk lada |yczenia novtoroczne

d la  P rzewodn icz4cego  Rady ,  Za tz4du  M ie j sk iego ,  radnych ,  p racown ików

i  wszys tk i ch  obecnych  na  sa1 i .

Przewodnícz4cy dz iqkuje P.Kierownik Rejonowego Urzqdu Pracy za wyczerpujq

c4  i n fo rmac jq  i  wspó lp race .

N a s t q p n i e  z a b i e r a  g l o s  P . B e a t a  W o j t a c h n i - o  L i d e r  K l u b u  P r a c y .

I n f o r n a c j a  s t a n o w i  z a l 4 c z n i k  d o  p r o t o k o l u .

R a d n y  S t a n i s l a w  B a r a r i s k i : j e 2 e I i  o s o b a  b e z r o b o t n a  z g l a s z a  s i e  d o  R e j o n o w e g

U r z q d u  P r a c y  p r z e z  1  r o k ,  2  l a t a  t o  c o  o n a  z  t e g o  m a ?

I )  Q a u r e r r ¡ n .  i ' . s t  t a k a  z a S a d a ,  2 e  o S o b a  b e z r o b o t n a  m U S i  p c t r v i c r d : j ó  g o t o -
" - -  _ 1 "  '  - ) ' - '

w o é é  p o d j q c i a  p r a c y  w  R e j o n o w y m  U r z g d z i e  P r a c y .

R a d n y  S t . B a r a r í s k i : u w a 2 a m ,  2 e  t y l k o  p o  t o  s i e  z g L a s z a  a b y  p r z e j e c h a ó  s i e

i  p o n i e é ó  k o s z t y  p r z e i a z d u ,  j e s z c z e  m u s i  d o l o 2 y ó  z  w l a s n e j  k i e s z e n i .

C z y  m y  j a k o  r a d n i ,  m o á e m y  c o é  z m i e n i é  w  t e j  s p r a w i e ,  m o á , e  n a l e á a l o b y

wys t4p ió  do  Se jm iku  Samorz4dowego .

N iek tó re  osoby  naper^ tno  j uá  zap rzes ta l y  chodz ió  do  Re jonowego  Urzqdu  P racy

p o n i e w a i  n i e  s t a ó  i c h  n a  p r z e j a z d .

N a l e á y  u s t a l i ó  j a k i  o b e c n i e  j e s t  s t a n  b e z r o b o c i a .

P roszq  poczyn ió  pewne  s ta ran ia  ze  s t rony  Re jonowego  Urzqdu  P racy .

Nas tqpna  sp rav ra ,  t o  na leáa loby  w  jak ié  sposób  u t r zymaé  pada j4ce  zak lady ,

mam na  uwadze  l 'Reko rd " ,  Zak lady  l " l echan iczne ,  Jed rze jowsk ie  P rzeds iqb io rs t "



Budowlane iu| siq nie da uratowaó.

Jeáel i  my n ie moáemy n ic  poradzió,  to  moáe P.Leksa Przedstawic ie l  Sejmi

ku Samorz4dorrrego przekale nasz probtem dalej i  nie zostanie to bez echa.

p.Stqpier í  Dyrektor  pKO:real izu jemy wyplaty  zas i lków d la bezrobotnych od

ma ja  1994r ,  wyp lac i l i 6my  juá  zas i t k i  d la  27  t ys iqcy  l udz i ,  obs lugu jemy

ñ n  n O
od  godz .Tuu  do  14 " .S4  czasami  pewne  k lopo ty  pon iewaá  n iek tó re  osoby

nie przychodz4 zgodnie z  Wznaczonym terminem'

Uruchomi l iémy dodatkowo czwart4 kasq i  zat rudni l iémy czery osoby do bezpo

é r e d n i e j  o b s l u g i .

Bu rm is t r z :uwaáam,  2e  dyskus ja  na  temat  bez roboc ia  j es t  n iezako r í czona .

wyplata zas i lków d la bezrobo{nych jest  podobn4 form4 jak opieka spoleczna

k t ó r a  d a j e  z a s i l k i .

Jeáe l i  chodz i  o  nasze  m ias to  i  gm inq  - to  chcq  uzupe tn ié  wypow iedá  Radnego

Bara r í sk iego ,mam dok tadn4  in fo rmac jq  i  w iem i l e  j es t  za te jes t rowanych

bez robo tnych  w  m ieéc ie  i  gm in ie .S iggamy  i r t |  t ak iego  p rogu ,  2e  j es teémy

zmuszen i  wys t4p ié  aby  nasz  reg ion  by l  uznany  j ako  zag to íony  s t ruk tu ra lny i

bez roboc iem,  podobn ie  j ak  S ta rachow ice .

W JpB  wypow iedzen ia  s ie  l u "  ko6cz4 rpod jq l i émy  pev tne  dz ia lan ia  aby  to  co

l e 2 y  w  n a s z y c h  m o 2 l i w o é c i a c h  c z q á c i o w o  z r e a l i z o w a é .

I . ;  pañs twow-vch  Zak ladach  Zboáowych  wyporv iedzen ia  dos ta lo  oko ] . r - r  3  3  osoby ,

w  H a n d l o w e j  S p ó I d z i e l n i  P r a c y  o k o l o  1 3 0  o s ó b .

Chcemy  za  poé redn ic twem p rasy  p rzyc iqgn4ó  na  nasz  te ren  boga tych  i nwes to

r ó w . w  m - c u  l u t y m  b q d z i e  j e d e n  d z i e r i  p r o m o c y  j n y  o g l o s z o n y  w  R z e c z y p o s p o l i -

i  z o s t a n 4  p r z e d s t a w i o n e  p r o b l e m y  j a k i e  m a  J q d r z e j ó w .

Chca  j eszcze  1edn4  sp ra \ ¡ ¡q  p rzeds taw ió ,  pomagam f i rm ie  "Marga re t "  z  K ie l c

k t ó r a  w y k u p i l a  n a  u l . G l o w a c k i e g o  S p ó l d z i e l n i q  O g r o d n i c z 4  i  d a l a b y  z a t r u -

dn ien ie  d la  oko lo  100  osób .F i rma  ta  ma  powa ine  k lopo ty  z  ZakLadem Energe

tyczoym,  w i42e  s iq  to  z  wybudowan iem s tac j i  t r a fo  do  zas i l an ia  w  ene rg iq

e lek t r yczn4 .  Zak lad  Energe tyczny  n ie  chce  pomóc  w  rea l i zae ) i  t e j  i nwes ty

c j i  ,  n a t o m i a s t  g o t o w y  j e s t  d o  p r z e j q c i a  j e j  d o  e k s p l o a t a c j i .

Z a k l a d  E n e r g e l y e z n y  p o d k r e é I i l ,  z e  j e 2 e l i  j e s t  s t a c j a  t r a f o  p o t r z e b n a  t o
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sobie jE wybudujc ie  za wlasne p ien i4dze,  a  my damy energ iq e lekt ryc¿n4.

Uwaiam, 2e zak lad powin ien mieó choó t rochq zrozumienia i  pomóc w stworze

niu nowych mie jsc pracy w nasz lm mieécie.

p.Lato Przedstawic ie t  Zwi4zków Zawodowych: i le  PKO pobiera za éwiadczone

uslugi  d la  Rejonowego Urzqdu Pracy.

p .S tqp ie r í  Dy rek to r  PKO:  0 ,5 *  p row iz j i  od  wyp taconych  zas i l ków '  p rosze

przeana l i zowaó  czy  to  duáo  t  czY  ma lo?

P . H a t y s : u w a á a m ,  ü e  p r o w i z j a  0 , 5 t  j e s t  z a  w y s o k a ,  j a  t e z  p r a c u j q  w  b a n k u '

é w i a d c z q  u s l u g i  d l a  " F e r m e n t o w n i "  i  b i o r q  0 r 3 t .

p .Seweryn :zgodn ie  z  p rzep isami  moáemy p tac ió  p row iz jq  1 t ,  kon tak towa lam

s ie  z  i nnymi  m ias tami  i  uzyska lam in fo rmac jg ,  ze  sE  p row iz je  wyásze '

n a w e t  0 , 8 t .

podejmowalam rozmov¡e z  BG|,  z  BPH i  odpowiadano mi ,  2e maj4 powa2nie jszyc

kon t rahen tów i  n ie  bqd4  m i  6w iadczyó  us lug .

Na j l ep ie j  odpow iada loby  m i  aby  wyp la ty  by l y  na  m ie j scu ,  a le  za  1  konwo-

j o w a n i e  p i e n i q d z y  p l a c i l a m  2 , 5  m l n  z L ,  b y l o  t o  b a r d z o  d u 2 e  o b c i 4 Z e n i e .

p .Leksa  -  Op iekun  z  ram ien ia  Se jm iku  Samorz4dowego :  chc ia lem pow iedz íeó ,

2e  Se jm ik  Samorz4dowy  n ie  mo2e  zm ien i6  us tawy  o  bez roboc iu ,  pon iewa2  jes l

t o  u s t a w a  u c h w a l o n a  p r z e z  S e j m .

l i a s t e p n a  s p r : a v / a  t o  b g d z i e c i e  u c h w a  l a ó  b u d á e t  n a  1 9 9 5 r ,  p r : o s z q  p o d z i e l i ó

á r o d k i  w  s p o s ó b  j a k  n a j b a r d z i e j  s p r a w i e d l i w y .  J a  j a k o  n a u c z y 6 : i s l ,  a p e l u j

aby  os íw ia ta  by la  p rzez  I r I as  szczegóLn ie  w idz iana .

P rzekazu jq  2yczenLa  noworoczne  od  radnych  z  Nag low ic  i  od  Se jm iku  Samorz ;

dowego

lü  t ym m ie j scu  og loszono  p rze rwe  w  ob radach .

P o  p r z e r w i e  p r z y s t 4 p i o n o  d o  d y s k u s j i .

Ad .  1  0  .  Radna  Rogu lska :  na le  2y  wy jaén ió  dwa  powaáne  zadan ia  i nwes tycy jne

Ko t lown ia  Re jonowa  i  Szko la  w  P rz4s law iu .

P rosze  P .La tq  by tego  p rzewodn icz4cego  Rady  M ie j sk ie j  o  v ¡y jaén ien ie

sp ra \a ry  Ko t l own i ,  chodz i  rn i  konk re tn ie  o  do tac jq  z  Ochrony  S rodow iska '

d laczego  n ie  o t r zyma l iémy  t ych  é rodków.

Je2e1i  chodzi  o  szkolg w Prz4slawiu,  to  prosze zapoznaé z dokumentac j4



6 -

czy n ie da s ig  budowaó szkoly  etapowo.

przewodnícz4ey:n ie widzq potrzeby,  aby w naszej  dyskusj i  prze jawiata s ie

kty tyka poprzednie j  Rady i  Zarz4du,  na le ty  za j4é s iq  spraw4 budáetu 1995r

Burmist rz :pragne wyjaénié ,  2e za 2 mld z l  n ie  da s ie  zaLatwíé sprawy

ko t l own i .

Na nastqpn4l  ses jg Zarz4d przygotu je pro jekt  uchwaly w sprawie udzie le-

n ia kredytu d la gminy na f inansowanie budowy kot lowni  w Jqdrzejowie.

Budowq kot lowni  bqdziemy dale j  kontynuowaé,  a le  spravra odsiarczania spa-

l i n  zos tan ie  f i na l i zowana  na  koñcu ,  pon iewaá  p rzez  ok res  3  l a t  mo2e

okazaé  s ie ,  áe  bgdz ie  zas tosowana  me toda  uzda tn ian ia  wqg la .

Radna  B .Rogu lska : j ak ie  s ta ran ia  poczyn iono  rd  t ym ce lu  aby  o t r zymaé

do tac jq?

Zas tqpca  Burm is t r za :mam in fo rmac je  od  P .Ska rbn ik ,  2e  w  1994r  wys tqp iono

o  do tac jq ,  w  m-cu  ma ju  o t r zyma l iémy  p i smo ,  2e  do tac j i  n ie  o t r zymamy.

P o d e j r z e w a m ,  á e  d l a t e g o  n i e  d o s t a l i É m y  p i e n i q d z y  2 e  n i e  b y l o  o d s i a r c z a -

n i a / s p r a w a  e k o l o g i c z n a / . D r u g a  s p r a r ¡ r a ,  t o  w  m a j u  f u n d u s z e  s q  j u L  r o z d z i e l ,

n e  i  n a p e w n o  t o  b y l o  p r z y c z y n 4  n i e  o t r z y m a n i a  d o t a c j i .

P . O l s z a k : a b y  u r u c h o m i ó  k o t l o w n i q  p o t r z e b a  n a m  o g ó l e m  2 2  m l d  z L  / b e z

o d s i a r c z a n i a / . R o b i l e m  d o k l a d n 4  a n a l i z g  p o  t o ,  a b y  z a p o z n a é  Z a r z 4 d  c z y

p r z e  j 4 c <  k o t  1 o w n i q  o d  i l e r m e n t o w n i  .

C z q é ó  u r z 4 d z e r i  w m o n t o w a n y c h  w  k o t l o w n i g  s t r a c i l y  w a 2 n o é ó .

Zas tqpca  Burm is t r za :  o  k redy t  na  ko t l own iq  mo2emy ub iegaó  s iq  w  Banku

O c h r o n y  S r o d o w i s k a ,  n a j t a r í s z y  j e s t  w  C z q s t o c h o w i e .

Z a c z n i e m y  b u d o w q  k o t l o w n i  b e z  l i n i i  o d s i a r c z a n i a ,  a  m o Z e  w  t r a k c i e

kon tynuowan ia  budowy  bedq  nov re  techno log ie .Budowy  nape \ . rno  n ie  ws t r zy -

mamy.

Radny M.Gllwiiski! w 1991r odbyto slQ spotkanie z Bur¡istrzen i- Kurato-

re l  -  P.Syguten na terat  budowy szkoty w Przqslawlu.

Kurator  s twierdz i t r  jednoznaeznle,  ie  na to  byó szkotra E k lasowa,  buduje-

ny budynek dydaktyczny o ooaniejszonych vrytr laraeh /rary zezwo\enie

z Hin is ters twa/ .
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Zastqpea &¡nistrza3len uqtpl-lwoéei, czy nfe da eiq vybudowaó w pieru azy.

etaplc czko}y { klasoweJ, a dopiers póánieJ rozbudouaó.

Raday Gl iv lósk1:nle znan slq na proJekcie l  n le wler czy to Jest  ro l l lve

rozdzLelaé budowq szko\y na piqtra.

Radna B.Retulska:nusiny ttosowaó éwiad.orle I trzeba zdawaé gobie spranQ,

ie szkola w Plzqslawlu bqdzle kosztowale okotro 20 n1d zl ,  Jetel i  przeJnle-

ry szkoty to proszg policzyó 11e ny nusi-ny doktadaó.

Naleiy zdawaé sobie 6Dra\dQ, ie bqdzie nas to drogo kosztowaó, nusiry

dokladnie to przeanal izowaó.

Radny St.Baraúskl :  ¡ak s iq zor ientowalen to noJe zadanie lnwestyeyjne

kanal w Sudole wypadlo z proJektu budietu. Bardzs lalujq, *ie tak siq

stalo poniewai dokupentacJa Jest zrobiona, czqáó pienlqdzy üa koni tet

spoteezny sq to érodki zebrane od" ludzi , którzy chcq siq nodtqezyé do

kanatu.

Stawlaa wniosek, aby zabraó JOO nl-n zt z tobót interwencyjnych, Ja do

koúea naJa nienl4dze zqromad"zg i  odd,an d.o budietu.

Zastqnca \rmi strzaioopieran wnrosek Radnego Baraúskiego.

W sorawie szko?y w Przqstawiu,  Zarzqd wystqpi  do Kuratora aby przeanal i -

zowal budowq szkotry eta¡owo i  w pierwszyÉ etapie wybudowaó szkotg

4 k1asowe,.

i iadny  E Katwa:pop ierarn  wn iosek  Radneqo Barañsk iegor  ies t  spo t  eezny  kon i te

budowy kanatru,  który na trochq nieniqdzy.Wi lanów le üy w le ju depresyjnym

i nauy noi l iwoÉé zalatwlenia 4 ¡n1d zL.

Radny W.Poczqty ¡  ie ie l i  chodz i  o  budowq szko ly ,  to  6ú6 z  B  n1d zL  da je

kwotg 418 nld z l  i  je ie l i  zacznierny tq lnwestycjq to muslmy zakoú,ezyó.

Wci4gniqcie te j  sprawy do bud*etu soowoduje bardzo powaine skutki  f j -nanso,

Radna B.Rogr¡ lska:pytan D.Skarbnik,  jak to jest  z 2OO wLn 2l* ,  którc zostat .

zdJgüe z robót,  lnterwencyjnyeh oo stronie wydatków.

P.Skarbnik:érodkl  na praee interwencyjne sq po stronle wydatków w tospo-

daree konmnalneJ /renontv chodnlków/ i w pozostalych dzi.alach sk4d bqdq

finansowane wynagrodzenia tych praeownikówo

Radna B.Rogulska: stawÍ¡n naetqpuJece wnioskJ.:
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zdJqé z ul .WLeJskleJ 1OO r ln zt

Í z ul-.{rasliskiego - 7o u-]-.n zt

n B doprowa.d zenIa" wody w trakowle 150 nln zt

doloiyé do budowy bloktr operacyJnego - 25O nla zl

r  do Pol lcJl  7O a1l  zL

Rad.ny W.Segleta:wysokie uznanie nan dla tych osób, które przygotowywaty

projekt budietu.Drrr3a sprawa to wykona¡rl-e zaüai lnwestycyjnychr nie

naleiy dziel ió zadai ,  Jeüe1i  budujeay to wybudujmy eoé powaznegorkonkret-

n e t o . ,

StawÍan wniosek:

5O n1n zl, dotroiryó do Gozny na drogg aby autobus régl doJechaó

50 nln z\. do\.oüyé do Brusa na drogq pÍzez wieÉ

JOO nln zL na dofinansowanLe ZOZ

25O nln z\ na dofinar¡sowa¡rie bloku ooeracyjnego

715 mln zL jest r¡tzezna,ezor.e na sport, nyéIQ ie to trochq du*o, 7"O7' obstru

gu ie  okoZo 3O tys . ludz i ,  a  spor t  t rudno okreé I ió  a1e napewno o  w ie le

m n i e  j ,

Proszg o  p tzeznaczen ie  5OO m1n zZ na  szko tq  w Mnichowie  - , ,wszys tk ie  dz iec

"q  
o" " " * . '

Stawian wniosek, aby Zarzad Flie jski zawarl uÍrowQ z Zarzqd.evt Klubrr Scorto-

wego trNanrzódfr  o zwiekszona motvwaciQ zawod"ników do gry.

ZastQpca tsurni- strzaznodajq parQ sprostowaí do budietu przez'.aezonego

d1a K lubu t tNaprzód. t r .  I \ ie  za jmu jemy os ta tn iego mie jsca ,  t renu jemy szeéó

druryn  n lodyeh zawodn ików i  s4  na j leos i  w  wo jewództw ie  k ie leck im,  a le

trenowanie jest  bardzo kosztowne.

Nastqpna sDrawa -  droga w Brusie jest  drogq wojewódzkq ¡  gnina noie

jedynie nartycyoowaó w kosztach naurawy teJ d.rogl .

Radna J.szreniav¡a:proszq nie zabíeraó oleniqdzy z kanalu ul .Krasi iskiego.

Pol ic ja oowinna zarobió z nandatów na zakup pi-sto1etu.

Radny A.Blaly:  zdaJg sobie sDrawQ, he uloi :enie takiego budüetu jest  sprawQ

trudnq, dobry gospodarz oowinien zabezpLeezyé to eo Jest niezbqdne do

üyela i  funkejonowania t j .zdrowlc,  oéwlata i  oehrona érod.owiska.
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Chory cztowlek nie bgd.zie nógl prawidtrowo pracowaé.

I{a dzlalalnoéó SanorzEdourego Zak{adu PodstawoweJ Opteki Zdrowotnei Jest

proponowa.ne 5OO n]-:n z!-, za te pleniqdze nie üogtt lstnleó dwa oÉrodki

zdrowla¡ wywóz nieczystoéet przekracza. te larvoty.

Ja uwaian, Ée na SZPO¡ powinno byó 1r5 r-Ld. a7..

Stawlau wni-osek, aby wszystkie nadwyikl 1995r byfy rltzezÍLaczone na schro-

nQ zdrowia.

Ilastqpna sprawa to dofinansowanie bloku operaeyJnego, oÉelenne gminy nie

dadzq pieniqdzy dopótci-  nasza gnina nie da w piervrszeJ kolejnoéci .

Rad.na B.Rogulska:na leezl lotwo otwarte Jest  okolo 1r2BO n1d. razem, pottze-

by sQ na 21880 mld zt  na wydatki  rzeczovte.  Gdyby byZo 21254 mln z l  to

brakuje 1 m1d zL na Samorzqdowy ZaE}.ad, PodstawoweJ Opieki ZdrowotneJ.

JeÉel i  n ie moüna teraz znienló w bud beeie to noÉe w ciqgu roku da siq

c o á  d o l o  ü y ó .

Eruga sprawa to budowa drogi  Wó1ka -  Jest  to droga wojewódzlxz przez wieé,

z rob iono po lowq odc inka ,  zos taZo okoto . l_50 mb do po tqczen ia  z  d rog4,  jes t

trochg malo oieniqdzv DTzeznae 
"W*#{ffi"¡ezyó 

.

Stawiam wniosek, aby 50 m1n z\ .  zabraó z drogi  Skroniów -  Potok i  doloiyó

do drog i  Wólka .

Zastgnca Burnistrza: l rononujr i ,  aby 5O n1n zt  d.oloüyó z za.kupu kamienia

/utrzyrnanle dróg publ ícznyeinf .

Radny E.Nawro t :w idzq ,  üe  na jw igee j  é rodków w budáec ie  1995r  DTzeznacza.

s iQ na  oéwia tg .Chcq powiedz ieó  t rochg o  MPK,  jeüe l i  nasze nrzeds iqb lo rs tv .

upadn ie  to  powiqkszy  s iQ bezroboc ie  w Jqdrze jowie .

Jeáe l i  n ie  dos tan ieny  o ien i .qdzy  to  au tobusy  ju2  w s tyczn iu  1995r  n ie

d o j a d q  d o  n i e k t ó r y c h  m i e j s c o w o é c i .

Stawian wniosek:dotoáyó do IPK BOo nln z\ ,  a ztezy4nowaó z niektórych

dró9.

Zastqpca Buraristrz.":1^r lnnyeh niastach komunlkaeja ezetwonych autobusów

jest  ograni-ezona, nie musi  ona docieraó wszqdzie ty lko tan gdzie jest
niezbgdna" Naleáy ograniezyó kursy autobusów, jeüdü4 zuoelni-e puste
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Jed.na osoba albo d.wle .Zoslaten unowaüniony ptzez Zarzqd do przeprowadze-

nia roznowy z Parístwowq f,.e¡¡¡¡1lkacJq Sa.aoehodowq aby przeJqlt larrsy

obstu6iwane pÍzez, WK, zgodzíl i siQ nawct Jeí;dzLó w rieécle.

l{le Jester sa l lktit ldaojq WK, ale za ograrliezenlen lq¡rséw I znnleJez€-

nien kosztów np. w stronq ?rzqslawf"a Jeí:dzí autobu¡ nlebieskl I czerwony.

uwa*a Pan, ie to Jest dobrze, czy níe nal-eiraloby zd.jqé tego lursu.

Radny E. l {awrst :  Jest  Jedna l ln ia w strong Prz4slawla,  która Jest  nniej

obclqüona. W stycznlu nie bqdzle kursu w kierunku Przqsllawla, duio osób

korzysta z ulg4.

Radny K.Marcinkowski :dbany o lnr l turg,  sport ,  zdrowle 1 oéwiatq,  a Osiedle

nZaeh'ódr nie posiada boiska sportowego i innych obiektów rekreaeyjnych.

Stawiam wniosek: z prae fnterweneyjnych z dzla}u g9g5 -  pozostata

dziaZalnoéé zabraó jO r-]..n zl i przeznaezyé na rekultywacJq i zagospodaro-

wanle terenów na osj-edlu nzac]nódn ul .Mieszka r  I  u l .chrobrego.

Radny ll.PoezQty: chodzi ni o sluzbq zdrowia, na eo konkretnie na byó prze-

znaezona kwota 1r5 n1d 27, czy dotaeja l {o jewody pokrywa p}ace pracownlkór

sluiby zdrowia.

P.Skarbn ik :do tac ia  od  Wojewoc iy  zabezp iecza ty lko  poboryr  3  w m-eu s ie rpn :

i grudniu brakowato nawet na vrynaqrodzenia.

R 'adny  M.Gl iw i i sk i :o roponu j r2  z  d .z ja lu  X4 -  do tyezy  wvkuou grun tów i  budvr

ków Przeds iqb io rs twa Skupu Surowców Wtórn l /ch  -  zd j4ó  2OO mln  zL

z placu targowego zdJ4ó 1 00 mln zl

t dot"obyó na szkolq w przqstawiu.

Druga sprawa to  b raku je  1  r3  m1d zZ na  Przedszko lach  i  p rooonu jq  do tozyó

z nadwy*ki  i  n ie planowanego zysku w 1 995r.

Radna B.Rogulska:nie zqad.zam sig z wnioskiem Radnego M.Gl iwi . r isk iego,

proszQ nie zabieraó ze skladowania surowców wtórnych /wykuD gruntów

i budynków/ poniewaü znLszczymy to eo zrbil iémy 1 nie bqd.zie gdzie unie-

szczaó zgromadzonyeh surowców wtórnych.

Radny Cz.OLszak: ludzie s lQ Juz orzyzwyezal l i ,  jest  b1i2ej  miasta i  teren

urzqdzony.

Radny K.Marcinitowski: stawian wniosek, aby 50 m|rn zL przeznaczyé dLa
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P o l i e j i .

Zastqpca Burmistrzaznaleüy wylcorzystaó obecnoéó P.Jarosar który rrypowie

siQ na co przezr:'aezy 7O m1-,n zl,

ProoonuJq, aby dla Urzqdu MieJsklego za}mo1é nowe ksero a obecne ptze-

kazaó  na  Po l i cJq .

P.Jaros:nawl4zuj?c do wczoraJszeJ nroríby, DragnQ poi-nfornowaó ie kwotg

7O nln zX przeznacze na zakup paliwa, ksero jest mniej waÉne.

Radny E.KaZwa:popleram wniosek o przekazaniu d1a PolicJi kt"roty 70 n1n zl

Radna B.Rogulskazzwraean sig z oroébq do Radnego Olszaka i Radnej Szre-

niawy, aby zrezygnowali z kanatu z ul.Krasiúskiego. r

Radny Cz.Olszak:u l .Spokojna Jest  juü rozooezqta i  wyoadaloby dokoiezyó.

P.Saj tyna:uwaiam, üe Zarzad powin ien nodjqó decyz jq w s 'prawie pro jektu

budáetu oo wysluchaniu oplni i  kierowników . Mam pewne uwagi do budüetu

1995r ,  n ie  mogg zgodzLó s iQ z wyoowiedzíq,  Radnego Biat rego,  bo JgÉ:e1i

n ie  ma  wody ,  och rony  é rodow iska ,  oczyszezan ia  éc ieków to  teá  n ie  ma  Zyc i

Pooieram wniosek Radnego Barar ísk ieqo w sorawie kanal izac j i  w Sudole.

Mam pewne uwagi  do o lanowaneqo budáetu 1995r  i  tak:

-  wodoc iEg  w  P iaskach  -  n Íe  wszys tk ie  robo ty  i nwes tycy jne  s4  uwzg lqdn io '

r€r  ZWi-K prooonuje kanal izac jg sani tarnq.

. I as ionka  mus i  byó  z rob iona rd la teeo  n ie  ma  wod¡ ,  na  P iaskaeh  -  kwo ta

900  m ln  zZ  n íe  wys ta rczy .

dokoáczen i -e  i nwes tycJ l  199 i -1994r  -  u jqe ie  w  Podcho jnach  /b rak  tab l i c

in formaeyjnyeh/

strefa ochronna /wykonanie zad.rzewíei/ planowa¡a kwota nie wyst arczy

-  u jqc le  w  Sk ron iow ie

Zastqpca Burmist rza:pe!¡ne sprawv noruszone t rzez P.Saj tynQ se s luszne,

a le oznakowanie to  n iestety  naleZy do Pana.Jest  powolany zakT.a.d bud2eto-

wy po to, aby wygosnodarowatr érodki i  oznakowal strefq ochronnq.

l {  s ta tueie jest  wyraánle zanisane co narehy do pana kompetencj i .

P.Lato:pooieram wyoowledá Radnego Biatego w sprawie dof inansowania

s luáby zdrowia,  nam na uwadze b lok ooeracy jny -  eat roáó inwestye j i  to

okolo 26 mld zZ.Gniny eécienne wyrazLly zgodq w partycypowarl ie kosztów
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blokur ale Jeáeli ny nie dany oienigdzv to one ple::r,rsze takiego kroku

nie zrobiq.

Przedstawi.eiel- Zwiqzków Zavod,owych MPK: zaki. ad. Jest ú;Le wyposaÉony, brak

nowego taboru i jeieli Rada nie da oienlqdzy to upad.nleny, wszystkie

niasta doolacajq do MpK.

Zastgpea Burmistrzazníe zgad,zam slg z tya, üe wszystkie niasta d.optracaJq c

konnrnikac j i  mieJskie j  r  proszq rowl ed.zieó 1le doplaca Koñskle,  p l iczóv.

Przystqpiono do glosowania.

Wniosek Radnego St.Bararísklego - utrzymaó kanat sanitarny w Sudole,

.5OO n1n zL  zabezp ieezyó do  kwie tn ia  1995r

Za ptzyJqcien rrniosku gtowalo 21 radnyeh, wstrzymuj4cych siq nie bylo,

przeciw - 5 glosów,

wnloski  Radnej  B.Rogulskiej :  -  zd. jaó z kanalu u1.K11iúskieso ?o n1n zl

i  d o d a ó  d o  P o l i e J i .

Za orzyJgeien wniosku -  16 gtosów, wstrzymujacych siQ 6 i  przeciw -1 E1.c
zd jqó  z  u l .Spoko jne j  1OO ml_n z l

n E Rakowa 1 5O mln z\.

i  dodaó 25O m].n z l  do bloku ooeracyjnego

za przy jQc iem wn iosku 13  g losów,  p rzee iw -  9  g tosów i  ws t rzymuiqcych s i r
2  g t o s y .

wn iosek  Fadnego v / .see ie ty :  zd iaó  ze  ws i  Gozna 50  ml -n  zz  i  dodaó do
Brusa 5O mln  z \ . .

Za przyjqciern wniosku 19 gtrosów, r¡Tzeeiw -  n ie bylo,  5 gtrosów wstrzymuje.
c y c h  s i Q .

wniosek Radnego a.Bialego: -  wszvstkie nadwyzki  1995t przeznaczyé na
oehronq zdrowia.

Za p tzY iqc ien  -  2O g tosów,  r l rzec iw -  n ie  by lo ,  ws t rzynu jqce  s l '  1  g losy .
wniosek Radnego l].r{awrotai - 5oo nrn zt zd,Jqó z dróg i dod.aó do MpK.
za przyjqciem wniosku -  1 glos,  Dnzeciw -  n ie byto,  wstrzymaro s1g zz qt

z nadwyt'ki budáetu 1995r - JOO mln z!. ¿o¿aó d.o przewozów

za ptzyjqcien wniosku -  2o grosów, p¡zeclw -  1 gtos,  1 gros wstrzyaujqcy s
wniosek Rad'nego:K'¡' l"rcinkowskiego: - 3o mrn zr. zabraé s prac interwencyJnyr
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z pllzezr"reczeni.en na rekultywacJq 1 zagospodarowanle terenów zle].onyeh

na Osiedlu Zechéd.

Za orzyJgciea wniosku -  19 gZosów, orzeclw -  Z glosy,  pTzy 1 glosie

vstrzynujqeyn slq.

Wniosek Radnego M.Oliwiúekiego: - zd.Jqó z suroweów wtórnych - 2o0 n1n zl

i z plaeu targowego zdJqó 1OO rnln zl, a dod.aó do sako¡y w przqslawiu.

7'a przyJqclem wnlosku 3 glosy, przeeiw - 11 gtrosów i ? gtrosów wstrzyu.

s i q .

Drugl wniosek - d'oLoityó 1r3 n1d zt z nad.wyáki budtetu i ni-e planowanego

zysku w 1995r do przedszkol i .

Zz przyiqclen -  17 gtrosów, przeclw -  1 gtros przy j  g\osach wstrzymgjqcyeh

s i Q .

Za przyjqelen uchwaly budáetowej na 1995r oo autopoprawkaeh gtrosowaito

2, radnych, przeclw -  1 gtros i  wstrzynujqcy s iQ 1 gtros.

4d.14. Radny Gustaw I ,eksa wyjaénla,  üe Z ¡at ,a teuu na set l i  Radny Baraúsk

zgTosj- t  wniosek o zagospodarowanlu stawów w chorzewie.

Zataz po tyn byt zgToszonv wniosek o ,za1osoodarowanie stawów przez kolo
t rowieck ie  ÍKn ie ja t r .

Radny G"Leksa prooonuje,  aby w uchwale w sprawie wyra2eni  a zgody na wydzie
áawien ie  n ie ruchomo6e i  o  now.  12r7g ha  w mie jscowoÉc i  uho: :zewa n ie  czyn ió
zapj-su komu wydzieráawia s iQ stawy w chorzewie.  zarzqd, nowinien oglosió
prze targ  i  spoéród zgr .oszonyeh o fer t  wybraó naJkorzys tn ie jsz4  .
Radna B'Rogulska: na i1e lat  zarzId nrooonuje zawareie umowy ¡  cz!  noÉeny
zawrzeó na dlubszy okres jak t rwa nasza kadencja.
l {areiy za"znaezyó w unowie aby pracownicy miel i  dostgn do donków w oksie.
Radny G.Leksa:chceny przywrócló takle warunki  aby tan byta woda, ryba
i  p tak .

za przyJgcien uchwaly glosowalo 19 radnychr przeelw nie bylo ¡przy 1 gtrosie
wstrzymujqcyn slq.

ld '15'  Burnistrz wyJasni t ,  úe od stycznia Jest  znier¡a ustawy o prawle

budowl-anyn, bgdz.ie sporzqd.zona nowa unowa z Etzqd.en ReJonowyn.
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Za przyJgcier uchwaly gtrosowalo 24 radnych, glosów przeciw 1 wstrzyruJq-

cyeh slg nie bytro.

ld.16 Radny K.Mareinkowski t  zgT.oszono f ,onlsJi  Porzedhr propozyeJe do

planu pracy Rdy, tylko nie zostaty one dolqezote do protokotru.

Ad.1? .Odpowledz i  na  in te rpe laeJe udz ie la  Przewodn iczqey  Rady H ie jsk ieJ :

- radnemr M.Gliwiúsklenrr - zgodnie z úyezenlet przewodniezqcych konlsJl

w porzqdku kaúdeJ sesJi  bqdzie unieszozony pkt  -  usprawledl iwlenle

radnych nieobecnych na poorzednieJ sesJi .

- radnenu l{.Seglecle - obsluga Rady weápje pod uwagq sugestlq radnego.

- P.H.Michatrkiewlezawi - Przewodniezqcenu SdRP odpowiedzi ud,zLel.IL

Burmistrz,  Ée rozwaiana bqdzle koneepcJa przedstawiona pnzez niego.w spre

wie opracourania d1a JqdrzeJowa progranu lnwestyeJi na i995T.

ld.18 Przewodnlcze¿ey Rady zapozna.l z tre6ciq uchwaty w sprawi-e wyoowle-

dzeni-a czlonkowstwa Gatny JqdrzeJów w TurystyczrLyn ZwíEzlo¿ Gnin Swlqto-

krzyskieh.

Burmis t rz  w jaén i t r ,  üe  sk t radka w j991r  wynes iza  61  .178.ooor -z t  a  na

1995r napewno ulegnle zwlgkszeniu.

9 .ada 22  g losami ,  E{osów crzec iw n ie  by?o,  n rzy  2  g tosach wst rzynu j4cych

siQ powziqZa uchwaZq w sprawie wvoowiedzenj .a cz?onkowstwa Grniny JqdrzeJór

w Turystycznym Zwi4zku Grnin Swi¡?tokrzvskíc]n z dnien 51 gruclnia z zachowa-

niem J miesiqczr lego w.rroowier i  zenia.

Radna B.R.ogulska: zwra"ea4am siQ o wy jaénienle co z ul icq 11 I , is tooad.a,
pon ievra¿ n le  da  s iq  o rzeJéó nTzez  tQ.  u l i cg ,  samochody jend*q  szybko
a w ezasLe deszczu bardzo pryska brudna woda chlaplqc przechodniów.

Burmlstrz: t rwa pertraktac)a" z Przed.sigbiorstwern Robót Drogowychr bqdzie

wprowadzona modernizacja u1icy.

Radny M.Koémid erz zg3aszalem wniosek dotyclqcy ogranic zenia szybkoéci

n a  u l . 1 1  I , l s t o p a d a .

Burmlsttz: wnlosek zostat przekazany do DyrekcJi Dróg pubricznych

w K ie lcach.

Przewodniczqcy Rady MiejskieJ orzekazat üyezenLa noworoczne nad.esrane
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z Zespo]:u Oplekl ZdrowotneJ, Zakladu Przenystru Dziewlarsklego IRekordnr

Pol lcJ1, SeJnikrn Sanorzqdowego.

Przewodniezqey zToüyL üyezenla noworoczne radnya otaz wszystkln uczestnl-

cze tcyn  w ses j i .

4d.19 Ze wzglqdu na vryczernanie porzqdlar obrad PrzewodnLezqey Rady

zaaknq,T o godz. lSoof l r l  oosiedzenie VI sesJi  Rady MleJskleJ.
r t i  /

i ' \ t, / >  |  , ' .  _Sekretarz'abrad,z VrgarcAfiózqey Reiá'MieJskieJ

Marek Skrzypiec PF'¿freeusz Sflerczyiski
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